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ZÁPIS 

Z 16. VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE BRAŠKOV, 

konaného dne 19. září 2017 od 17,00 hodin na Obecním úřadě Braškov 

 

 

Program:  
 

1) Zahájení 

2) Kontrola plnění usnesení 15. zasedání 

3) Výsledek hospodaření k 31.8.2017 

4) Program rozvoje obce 

5) Výsledek výběrového řízení „Komunikace pro pěší Braškov-Valdek, V. Dobrá“ 

6) Smlouva o dílo na „Komunikaci pro pěší Braškov, Valdek – V. Dobrá 

7) Souhlas s přijetím dotací 

8) Schválení nejvýhodnější nabídky a smlouvy na překlenovací úvěr na CAS 

9) Souhlas s úvěrem na kofinancování a následným refinancováním stávajícího úvěru od ČS a.s. 

10) Směnná smlouva s Ing. Vackem 

11) Cena za prodej pozemku p.č. 76/4 

12) Dodatek VPS s SK Braškov 

13) Návrh nové VPS s Městem Unhošť o zajišťování výkonu úkolů MP Unhošť 

14) Souhlas s bezúplatným převodem pozemků p.č. 370/2, 370/3, 370/5, 370/6 

15) Smlouva o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věc. břemene pro T-Mobile 

16) Nájemní smlouva na hřiště pro požární sport 

17) Snížení ceny za odkup pozemku od p. Havlíka 

18) Diskuse 

19) Usnesení a závěr 

 

Starosta doplnil program uvedený na pozvánce, který navrhla rada obce o body 17) a 18)  

a požádal o další návrhy na  doplnění programu: 

 

 

P. Horník: 

Navrhuji doplnění, jak jsme se o tom bavili s ing. Dolejšovou. Jedná se o komunikaci u 

hospody, v pasportizaci to máme pořád označeno jako místní komunikaci, změnili jsme to na 

účelovou, takže bychom to měli vypustit z pasportizace. Nic nepředělávat, jenom to vypustit 

z pasportizace jako místní komunikaci. 

 

Odpověď starosty: asi to předěláme na účelovou. V pasportizaci jsou označeny všechny 

komunikace, ty, co jsou účelové, tak i ty místní. Jestli je tam chyba, tak se to samozřejmě 

opraví. Navrhl jste svoji změnu programu, tak nechám hlasovat: 

 

Kdo souhlasí, abychom se zabývali tímto novým bodem programu? 

Pro: 0   

Proti: 11 hlasů (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Peták, 

Pilátová, Sochna, Střelečková, Votava) 

Zdrželi se: Horník, ing. Randáková, Stádník,  

Výsledek hlasování: neodsouhaseno 
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K bodu 1) ZAHÁJENÍ 

Zasedání zahájil a řídil starosta ing. Vladimír Dráb. Konstatoval, že v době zahájení je přítomno 14 

členů zastupitelstva – omluvena ing. M. Vostrá. 

Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno, návrh programu byl odsouhlasen radou obce a 

zveřejněn na úřední desce i v Braškovských novinách. Další návrhy, kromě P. Horníka na doplnění 

programu nebyly vzneseny a starosta požádal o hlasování k přednesenému návrhu programu. 

Program byl odsouhlasen všemi hlasy. Starosta konstatoval, že se zasedání bude řídit schváleným 

programem. 

Všechny zaslané písemné podklady a smlouvy jsou přílohou originálu tohoto zápisu 

Za ověřovatele zápisu z dnešního jednání byli určeni: Š. Pilátová a J. Sochna  

Do návrhové komise byli jednomyslně zvoleni: předsedkyně ing. M. Randáková, členové: B. Bečka, 

P. Horník.   

 

  

K bodu 2) KONTROLA PLNĚNÍ USNESENÍ 15. ZASEDÁNÍ 

Zprávu o kontrole plnění usnesení zastupitelé obdrželi a byla otištěna v Braškovských novinách.  

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí, abychom vzali uvedenou zprávu na vědomí? 

Pro: 14 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, Peták, 

Pilátová, ing. Randáková, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: vzato na vědomí, jednomyslně 

 

 

K bodu 3) VÝSLEDEK HOSPODAŘENÍ OBCE K 31.8.2017 

Zprávu o finančním hospodaření obce k 31.8.2017 zastupitelé obdrželi a byla otištěna v  B. novinách. 

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí, abychom vzali uvedenou zprávu o výsledku hospodaření obce k 31.8.2017 na vědomí? 

Pro: 14 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, Peták, 

Pilátová, ing. Randáková, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: vzato na vědomí, jednomyslně 

 

 

K bodu 4) PROGRAM ROZVOJE OBCE 

Aktualizovanou tabulku „Program rozvoje obce“ zastupitelé obdrželi a byla otištěna v B. novinách. 

Starosta uvedl, že jde o dokument, který by měl vyjadřovat potřeby a smělé plány občanů obce. Na 

řadu věcí, zhruba na ¾, které v programu jsou, jsou připraveny projektové dokumentace a stavební 

povolení. Leží ve skříni a čeká se, až se seženou peníze. 

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s aktualizovaným Programem rozvoje obce ze září 2017? 

Pro: 14 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, Peták, 

Pilátová, ing. Randáková, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno, jednomyslně 
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K bodu 5) VÝSLEDEK VÝBĚROVÉHO ŘÍZENÍ „KOMUNIKACE PRO PĚŠÍ BRAŠKOV, 

VALDEK – V. DOBRÁ 

K bodu 6)  SMLOUVA O DÍLO NA KOMUNIKACI PRO PĚŠÍ BRAŠKOV, VALDEK – 

VELKÁ DOBRÁ 

Starosta konstatoval, že podklady k oběma bodům programu zastupitelé obdrželi: 

• Rozhodnutí o výběru nejvhodnější nabídky a 

• Návrh smlouvy o dílo s vybraným zhotovitelem společností GARDENLINE s.r.o.. 

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s schválením výsledku výběrového řízení na zhotovitele a uzavřením smlouvy o dílo se 

společností GARDENLINE s.r.o. na uvedenou akci za cenu 13.877.238,-- Kč včetně DPH? 

Pro: 14 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, Peták, 

Pilátová, ing. Randáková, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: schváleno,  jednomyslně 

 

 

K bodu 7)  SOUHLAS S PŘIJETÍM DOTACÍ 

Starosta konstatoval, že zastupitelé obdrželi: 

a) Oznámení o rozhodnutí Zastupitelstva Stč. kraje o poskytnutí dotace z Fondu podpory 

dobrovolných hasičů a složek IZS na Vybavení JSDH obce Braškov izolovanými dýchacími 

přetlakovými přístroji ve výši 200.000,-- Kč 

b) Rozhodnutí SFDI ČR o poskytnutí dotace na akci „Komunikace pro pěší Braškov, Valdek – V. 

Dobrá“ ve výši 9.489.000,-- Kč 

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

a) Kdo souhlasí s přijetím dotace z rozpočtu Středočeského kraje z Fondu podpory dobrovolných 

hasičů a složek IZS a uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace ve výši 200.000,-- 

Kč? 

Pro: 14 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, Peták, 

Pilátová, ing. Randáková, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: schváleno, jednomyslně 

 

b) Kdo souhlasí s přijetím dotace ze SFDI ČR  na „Komunikaci pro pěší Braškov, Valdek – V. 

Dobrá“ ve výši 9.489.000,-- Kč?  

Pro: 14 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, Peták, 

Pilátová, ing. Randáková, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: schváleno,  jednomyslně 

 

 

 

K bodu 8) SCHVÁLENÍ NEJVÝHODNĚJŠÍ NABÍDKY A SMLOUVY NA PŘEKLENOVACÍ 

ÚVĚR NA CAS 

Starosta uvedl, že zastupitelé obdrželi tři nabídky od bank a návrh smlouvy na překlenovací úvěr ve 

výši 6.000.000,-- Kč na akci „Nákup velkokapacitní požární cisterny pro jednotku SDH Braškov“ 

Nákup cisterny musí obec nejdříve zaplatit ze svého účtu a pak obdrží fin. prostředky z dotace. 

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 
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Kdo souhlasí se schválením výběru nejvýhodnější nabídky a uzavřením smlouvy č. 0317387469 

s Českou spořitelnou a.s. o poskytnutí překlenovacího úvěru ve výši 6.000.000,-- Kč na 

kofinancování akce „Nákup velkokapacitní požární cisterny pro jednotku SDH Braškov“?  

Pro: 14 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, Peták, 

Pilátová, ing. Randáková, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: schváleno,  jednomyslně 

 

 

K bodu 9)  SOUHLAS S ÚVĚREM NA KOFINANCOVÁNÍ  A NÁSLEDNÝM 

REFINANCOVÁNÍ STÁVAJÍCÍHO ÚVĚRU OD ČS a.s. 

Starosta uvedl, že text žádosti obce na 3 banky o zaslání nabídky na poskytnutí a refinancování úvěru 

zastupitelé obdrželi. Jedná se o poskytnutí nového úvěru ve výši 4.000.000,-- Kč na kofinancování 

akce „Komunikace pro pěší Braškov, Valdek – V. Dobrá II“, který je spojený s refinancováním 

stávajícího úvěru.  

Dotazy ani připomínky k jediné nabídce od České spořitelny nebyly vzneseny. 

 

Kdo schvaluje předloženou nabídkou od České spořitelny a.s. o poskytnutí nového úvěru ve výši 

4.000.000,-- Kč na kofinancování akce „Komunikace pro pěší Braškov, Valdek – V. Dobrá II“, 

spojený s refinancováním stávajícího úvěru?  

Pro: 14 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, Peták, 

Pilátová, ing. Randáková, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: schváleno,  jednomyslně 

 

 

 

K bodu 10) SMĚNNÁ SMLOUVA S ING. VACKEM 

Návrh směnné smlouvy na pozemek p.č. 292/5 o výměře 45 m2 ve vlastnictví ing. Vacka za obecní 

nově oddělený pozemek p.č. 385/3 o výměře 45 m2 zastupitelé obdrželi. 

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo schvaluje uzavření směnné smlouvy s ing. Vackem na pozemek p.č. 292/5 za pozemek p.č. 

385/3 o stejné výměře 45 m2? 

Pro: 14 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, Peták, 

Pilátová, ing. Randáková, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: schváleno,  jednomyslně 

 

 

 

K bodu 11) CENA ZA PRODEJ POZEMKU p.č. 76/4 nově 76/5 

Obec nechala zpracovat geodetické zaměření stávajícího oplocení a znalecký posudek na cenu 

pozemku p.č. 76/5, který byl nově oddělený z pozemku p.č 76/4 a má výměře 61 m2 za cenu 

45.170,-- Kč. Oba podklady zastupitelé obdrželi. 

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 
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Kdo souhlasí s cenou za prodej pozemku p.č. 76/5 o výměře 61 m2 za cenu dle znaleckého posudku 

ve výši 45.170,-- Kč a úhradou všech výdajů obce, které souvisí s prodejem a převodem pozemku na 

kupujícího?   

Pro: 14 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, Peták, 

Pilátová, ing. Randáková, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: schváleno,  jednomyslně 

 

 

K bodu 12) DODATEK Č. 1 K VEŘEJNOPRÁVNÍ SMLOUVĚ S SK BRAŠKOV 

Návrh dodatku č. 1 zastupitelé obdrželi. Předmětem tohoto Dodatku č. 1 je rozšíření účelu použití 

dotace, který se rozšiřuje i na krytí nákladů oslav 90. výročí založení místního fotbalového oddílu 

dne 19.8.2017 na Stadionu J. Valeše.  
Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s uzavřením Dodatku č. 1 k veřejnoprávní smlouvy č. 1/2017 s SK Braškov?   

Pro: 14 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, Peták, 

Pilátová, ing. Randáková, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: schváleno,  jednomyslně 

 

 

K bodu 13) NÁVRH NOVÉ VEŘEJNOPRÁVNÍ SMLOUVY S MĚSTEM UNHOŠŤ O 

ZAJIŠŤOVÁNÍ VÝKONU MĚSTSKÉ POLICIE UNHOŠŤ 

Návrh nové VPS  zastupitelé obdrželi. Předmětem smlouvy je zabezpečování místních záležitostí 

veřejného pořádku na území obce Braškov. 

Dotazy: 

P. Horník: chodily obci zprávy o činnosti doteď?  Podle nové smlouvy by měly chodit 1x měsíčně. 

Odpověď starosty:  Myslím, že zprávy chodily jen z Kladna. Ta smlouva je úplně jiná, je také za jiné 

peníze, než byla původní. Do budoucna bychom chtěli, aby tam měli i pult s kamerami. 

 

Kdo souhlasí s uzavřením nové VPS s Městem Unhošť o zajišťování výkonu MP Unhošť?  

Pro: 14 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, Peták, 

Pilátová, ing. Randáková, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: schváleno,  jednomyslně 

 

 

K bodu 14) SOUHLAS S BEZÚPLATNÝM PŘEVODEM POZEMKŮ p.č. 370/2, 370/3, 370/5 a 

370/6 

Zastupitelé obdrželi kat. mapy, na nichž jsou pozemky vyznačeny.  Jedná se o pozemky pod chodníky 

na Toskánce, které budou obci bezúplatně převedeny od Ředitelství silnic a dálnic ČR. 

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s bezúplatným převodem uvedených pozemků od ŘSD ČR?   

Pro: 14 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, Peták, 

Pilátová, ing. Randáková, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: schváleno,  jednomyslně 
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K bodu 15)  SMLOUVA O UZAVŘENÍ BUDOUCÍ SMLOUVY O ZŘÍZENÍ VĚCNÉHO 

BŘEMENE PRO T-MOBILE 

Starosta uvedl, že návrh smlouvy s T-Mobile o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene 

zastupitelé obdrželi. Předmětem smlouvy je věcné břemeno po vybudování elektropřípojky k věži T-

Mobile v lokalitě na Háji.  

Dotazy: 

P. Horník: Proč se nepřipojí připojit z pilíře, který je nahoře na Háji? 

Odpověď starosty: Tam je to už na hraně, padalo to při koncertech. Hlavně jsem viděl velkou výhodu 

i v tom, když nám někdo zadarmo zavede nahoru na Háj kabel, tak se to vždycky může k něčemu 

hodit.  

 

Kdo schvaluje předložený návrh smlouvy č. 105956-000-00 o uzavření budoucí smlouvy o zřízení 

věcného břemene s T-Mobile Czech Republik a.s. na vybudování elektropřípojky v lokalitě na Háji?  

Pro: 14 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, Peták, 

Pilátová, ing. Randáková, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: schváleno,  jednomyslně 

 

 

K bodu 16) NÁJEMNÍ SMLOUVA NA HŘIŠTĚ PRO POŽÁRNÍ  SPORT 

Starosta informoval, že i když zastupitelé ještě smlouvu neschválili je již podepsaná. Jedná se o 

pachtovní smlouvu na pozemek p.č. 118/8 na hřiště pro požární sport, který je ve vlastnictví Š. 

Hřebíkové. Přesto, že Hřebíkovi dostávají dotaci 5.000,-- Kč/ha/rok, tak se rozhodli, že ho pronajmou 

obci za 2.000,-- Kč/rok na 10 let. Tratí 3.000,-- Kč ročně, a když na ně budeme hodní, tak třeba nás 

tam za 10 let ještě nechají. Po zasetí trávy panem Čermákem se bude pozemek válcovat a sekat a 

sekat, až vznikne do konce příštího roku plocha, na které se budou dělat závody. 

Podepsanou smlouvu obdrželi zastupitelé při dnešním zasedání.  

Dotazy: 

P. Horník: řešili jsme přístup na tento pozemek? 

Odpověď starosty: považujeme za naprostý zázrak tuto situaci s uzavřením nájemní smlouvy. 

Všechno, co bude potřeba, vyřešíme. Musí se udělat nové dveře v plotě. 

 

Kdo schvaluje uzavření pachtovní smlouvy na pozemek p.č. 118/8 na hřiště pro požární sport?  

Pro: 14 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, Peták, 

Pilátová, ing. Randáková, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: schváleno,  jednomyslně 

 

 

K bodu 17)  SNÍŽENÍ CENY ZA ODKUP POZEMKU p.č. 95/1 

Starosta informoval, že pan Havlík si rozmyslel cenu ze 160,-- Kč/m2 na 100,-- Kč/m2. 

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s odkupem pozemku p.č. 95/1 o předpokládané výměře 8662 m2 za cenu 100,-- Kč/m2 

a přípravou kupní smlouvy po zpracování geom. plánu?  

Pro: 14 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, Peták, 

Pilátová, ing. Randáková, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: schváleno,  jednomyslně 
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K bodu 18) DISKUSE 

V diskusi se přihlásili o slovo: 

Mgr. D. Kabátová: chtěla jsem strašně moc poděkovat za uspořádání festivalu Valdecký háj ve 

prospěch Letohrádku Vendula. Dovolila jsem si poslat písemné poděkování, ale ráda bych ještě 

osobně, protože pro nás je to nesmírně významné. Jak jsem vám napsala, tak Středočeský kraj poprvé 

zveřejnil natvrdo ve zpravodaji Středočech, který všichni dostáváte do poštovní schránky, nicméně 

nikdo ho nečte, že Středočeský kraj dotuje nedostatečně. Uvedli, že na financování sociálních služeb 

není žádný systém a poskytovatelé sociálních služeb si musí sehnat peníze jinde. Pro nás je tato vaše 

podpora extrémně úžasná, trvá hodně let, dá vám hodně práce, hasiči se tam nadřou a spousta lidí. 

Finální výsledek kromě toho, že je festival, v podstatě jde na péči o nemocné lidi. Pro nás je to 

morální podpora v tom, nezavřít to a pokračovat dál. Hrozně moc děkuji. 

 

Ing. J. Horník: 

Na 15. veřejném zasedání 26.6.2017 jsem požádal vedení obce, aby se zabývalo odstraněním 

nepovoleného oplocení části veřejně přístupné účelové komunikace na pozemcích p.č. 419 a 420 

v k.ú. Braškov, které jsou v soukromém vlastnictví mojí rodiny, a o jejichž užívání usiluje rodina 

starosty Drába, která s nimi sousedí jako vlastník akciové společnosti Braškovský pivovar. Oplocení 

dal zřejmě vystavět ing. Vladimír Dráb jako investor stavby hostince, a to bez jakéhokoliv povolení, 

které k tomu je zákonem vyžadováno. A ještě k tomu je oplocení vybudováno částečně na cizím 

pozemku. K řešení nepovoleného oplocení veř. přístupné účelové komunikace je kompetentní místně 

příslušný Silniční správní úřad, kterým je Obec Braškov. Ačkoliv  od mého podnětu uplynulo více 

než zákonných 60 dní, nebyl jsem informován o žádném výsledku. Žádám vedení obce,  o sdělení, 

zda a s jakým výsledkem byla věc projednána. Děkuji. 

 

Ing. V. Chalupa: připojil bych se ještě k předchozímu poděkování, i když to bude za něco jiného. Za 

vedoucí kolektivu mladých hasičů bych chtěl poděkovat rodině Hřebíkových jako celku za pachtovní 

smlouvu, která umožní mladým hasičům do budoucna rozvoj, pořádání závodů a nejen hasičům, ale 

obecně sportovcům, doufám, že budou s námi spolupracovat i fotbalisté. Chtěl bych tady říci jednu 

důležitou věc, toto je velice ojedinělá záležitost, protože nikde v širokém dalekém okolí podobné 

hřiště neexistuje a doufám, že to na výkonu našich mladých sportovců a všech ostatních bude znát. 

Dovolte mi ještě jednou poděkovat rodině Hřebíkových za tuto vstřícnost. 

 

T. Votava: na minulém zasedání jsem převzal z rukou starosty finanční odměnu pro členy hasičské 

jednotky, kteří se zúčastnili posledního velkého zásahu při požáru domu na Bezděkově. Po dohodě 

jsme se rozhodli tuto částku nepřijmout a předáme ji mladým hasičům na nějaké vybavení nebo 

občerstvení. Nemůžeme si peníze vzít z morálních důvodů, děláme to dobrovolně a ne za peníze. 

 

 

K bodu 19) USNESENÍ A ZÁVĚR 

Návrh usnesení přečetla předsedkyně návrhové komise ing. Randáková. Připomínky ani návrhy na 

doplnění nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s předloženým návrhem usnesení? 

Pro: 14 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, Peták, 

Pilátová, ing. Randáková, Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: schváleno,  jednomyslně 

 

 

 

 

Zasedání bylo ukončeno v 17,30 hodin. 
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Usnesení 
16. zasedání Zastupitelstva obce Braškov, konaného dne 19. září 2017 na Obecním úřadě 

Braškov 

 

         Zastupitelstvo obce po projednání: 

a) bere na vědomí: 

1) Zprávu o kontrole plnění usnesení 15. zasedání zastupitelstva obce, konaného 26.6.2017  

2) Informaci o výsledku hospodaření obce k 31.8.2017 

              

b) schvaluje: 

1) Výsledek výběrového řízení na zhotovitele a uzavření smlouvy o dílo se společností 

Gardenline, s.r.o. na akci „Komunikace pro pěší Braškov, Valdek – Velká Dobrá“ za cenu 

13.877.238,-- Kč vč. DPH 

2) Přijetí dotace z rozpočtu Středočeského kraje z Fondu podpory dobrovolných hasičů a 

složek IZS a uzavření veřejnoprávní smlouvy na akci Vybavení JSDH obce Braškov 

izolovanými dýchacími přetlakovými přístroji ve výši 200.000,-- Kč  

3) Přijetí dotace ze Státního fondu dopravní infrastruktury ČR  na  „Komunikaci pro pěší 

Braškov, Valdek – Velká Dobrá“ ve výši 9.489.000,-- Kč 

4) Výběr nejvýhodnější nabídky a uzavření smlouvy s Českou spořitelnou a.s.  o poskytnutí 

překlenovacího úvěru č. 0317387469 ve výši 6.000.000,-- Kč na kofinancování akce 

„Nákup velkokapacitní požární cisterny pro jednotku SDH Braškov“ 

5) Výběr nejvýhodnější nabídky s Českou spořitelnou a.s. o poskytnutí nového úvěru ve výši 

4.000.000,-- Kč na akci „Komunikace pro pěší Braškov, Valdek – Velká Dobrá II“ spojený 

s refinancováním stávajícího úvěru  

6) Uzavření směnné smlouvy s Ing. Vackem na pozemek p.č. 292/5 o výměře 45 m2 za 

pozemek p.č. 385/3 o výměře 45 m2 

7) Uzavření Dodatku č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě č. 1/2017 o poskytnutí dotace na 

celoroční provoz s SK Braškov 

8) Uzavření nové veřejnoprávní smlouvy s Městem Unhošť o zajištění výkonu úkolů MP 

Unhošť při zabezpečování místních záležitostí veřejného pořádku na území obce Braškov 

9) Uzavření smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene č. 105956-000-

00 s T-Mobile Czech Republik a.s. na vybudování  elektropřípojky v lokalitě na Háji 

10) Uzavření pachtovní smlouvy na pozemek p.č. 118/8 se Š. Hřebíkovou na hřiště pro požární 

sport 

 

 c) souhlasí 

1) S Programem rozvoje obce, aktualizovaný v září 2017 

2) S bezúplatným převodem pozemků p. č. 370/2, 370/3, 370/5 a 370/6 od ŘSD ČR 

3) S cenou za prodej pozemku p.č. 76/4 , nově p.č. 76/5, o výměře 61 m2 v k.ú. Braškov ve 

výši 45.130,-- Kč a úhradou všech výdajů obce, které souvisí s prodejem a převodem 

pozemku na kupujícího 

4) Se snížením ceny za odkup pozemku p.č. 95/1 o výměře cca 8662 m2 na 100,-- Kč/m2 

 

         

 

        Ing. Vladimír   D r á b 

Ověřovatelé:          starosta   

Štěpánka   P i l á t o v á 

         

Jiří   S o c h n a  

 

Zapsala: Jarmila Hehejíková 


